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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Petrţalka 

dňa 16.marca 2021 

 

Prítomní: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, I. Halmo, J. Bučan, P. Hochschorner 

Neprítomní: R. Vančo, M. Vičan 

Za referát kultúry a športu: R. Schnürmacher 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania:  15:30 hod. 

 

Program:  

1. Otvorenie rokovania, schválenie programu 

2. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petrţalka na rok 2021 

3. Program „Adopcia zelene v Petrţalke“ 

4. Návrh na poskytnutie dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petrţalka v zmysle      

VZN 16/2020, vyhodnotenie ţiadostí 2021 

5. Informácia o pripravovanom projekte cyklotrasy 04 

6. Návrh VZN o odstraňovaní prekáţok cestnej premávky správcom cesty 

7. Rôzne 

a) nominácia do kontrolných orgánov v FC Petrţalka a v Gymnastickom Centre 

b) rozširovanie kapacít materských škôl (MŠ Fedinova) 

c) ŠH Prokofievova, stav riešenia projektu k januáru 2021, info o aktuálnej prevádzke  

 

Priebeh rokovania: 

 

K bodu 1 

Úvod a schválenie programu rokovania 

 

Rokovanie komisie prebiehalo formou videokonferencie a viedol ho predseda komisie športu J. 

Fischer, ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s programom komisie.  

 

Uznesenie:  Členovia komisie športu schválili program rokovania.   

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun 

Prítomných:  5 

 Za:   5 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

Záver: Program bol schválený. 

 

K bodu 2  

Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petrţalka na rok 2021 

 

Rozprava 

Materiál bol vzatý na vedomie v predloţenej forme a rozsahu. 

 

Uznesenie: Členovia komisie športu mestskej časti Bratislava-Petrţalka  

o d p o r ú č a j ú   Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petrţalka  s ch v á l i ť   úpravu  

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petrţalka na rok 2021 nasledovne: 

a) zvýšenie príjmových finančných  operácii o 1 311 000 € z prostriedkov rezervného fondu 

b) zvýšenie kapitálových výdavkov o  1 311 000 € 

  

   

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner 

     Za:   6  
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Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3 

Program „Adopcia zelene v Petrţalke“ 

 

Rozprava: materiál uviedol Jakub Kuruc, zamastenec oddelenia ţivotného prostredia 

Členovia komisie odsúhlasili materiál v predloţenom znení. Členovia komisie nemali ţiadne 

dodatočné otázky a návrh podporili. 

 

Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petrţalka  s c h v á l i ť  návrh programu  „Adopcia zelene v Petrţalke“ 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner 

Prítomných:  6 

 Za:   0 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4  

Návrh na poskytnutie dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petrţalka v zmysle VZN 

16/2020, vyhodnotenie ţiadostí 2021 

 

Rozprava: 

Na začiatku diskusie sa M. Dragun pre konflikt záujmov vzdal hlasovania k tomuto bodu. 

Materiál uviedol predseda komisie J. Fischer podľa predloţenej tabuľky. V diskusii bolo niekoľko 

pripomienok k výslednej tabuľke, nesedeli súčty súm. Členovia komisie vyjadrili námietku k tomu, 

aby nedostávala pravidelne komisia športu zoznam ţiadateľov na poslednú chvíľu (deň pred 

rokovaním, alebo pred víkendom...), ale aspoň 5 pracovných dní vopred, pretoţe táto komisia má 

pravidelne najviac ţiadostí. Predseda komisie J. Fischer ţiada, aby boli do procesu  rozdeľovania 

ţiadostí do jednotlivých komisií zapojení aj predsedovia dotknutých komisii a mohli priamo 

zasiahnuť do prideľovania jednotlivých ţiadostí na komisie. Elektronicky cez systém EGRANT 

hodnotili: Fischer, Bučan, Halmo, Hochschorner, Ovečková, Vičan, Vančo, Horínek. Nehodnotili: Dragun 
(pre konflikt záujmov). 

Tabuľka navrhnutých dotácii. 
Podľa VZN 16/ 2020 § 6  odsek 5: Po bodovom vyhodnotení sa všetky ţiadosti zoradia zostupne podľa počtu 

získaných bodov. Od určeného poradia sa bude odvíjať percento finančného uspokojenia ţiadateľa. 

 Ţiadateľ, ktorý získa najväčší počet bodov, dostane najvyššie percento z poţadovanej sumy.  

  Ţiadatelia, ktorí získajú rovnaký počet bodov, budú uspokojení rovnakým percentom, prípadne bude 

  percento finančného uspokojenia krátené v závislosti od zostatku nevyčerpaných prostriedkov. 

 

Ţiadateľ 

Ţiadaná     

dotácia                    

v € 

Názov projektu Oblasť 
Hodnotenie 

v bodoch 

Schválená 

dotácia               

v € 

Petrţalská 

hokejbalová 

liga 

5 000,00 € Vráťme hokejbal do ulíc Šport 136 5000,- 
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Basketbalový 

klub mládeţe 

Petrţalka - Five 

Stars, OZ 

5 000,00 € 
Športové činnosti a 

vybavenie BKM Petrţalka 
šport 134 4926,-  

TK Petrţalka 5 000,00 € Pravidelný šport deťom šport 114 4191,- 

TENISOVÁ 

AKADÉMIA 

EDMUND 

PAVLÍK, o.z. 

2 500,00 € 

Rozvoj pravidelného 

športovania detí a mládeţe v 

Petrţalke. 

šport 103 1893,- 

Stolnotenisový 

klub Štadión 
2 870,00 € 

Podpora stolného tenisu v 

Petrţalke 
šport 99 2089,- 

OZ Jeden23223 3 500,00 € Tanečné leto - Gala 2021 šport 74 1904,- 

SportsClub 

FunnyDance 
4 700,00 € 

ROZHÝB SA 

PETRŢALKA 2021 
šport 59 2039,- 

OZ 

Bratislavský 

klub 

slalomových a 

zjazdových 

vodákov 

4 200,00 € Poďme na vodu šport 56 1729,- 

BE COOL s.r.o. 5 000,00 € 
ČSOB Bratislava Maratón 

2021 
šport 23 1030,- 

BE COOL s.r.o. 5 000,00 € 

L'etape Bratislava Slovakia 

(cyklistické preteky pre 

verejnosť) 

šport 22 0,- 

OZ Slávia 

Ekonomická 

univerzita BA 

4 800,00 € 
Medzinárodný volejbalový 

turnaj ţien Slávia EU CUP 
šport 19 0,- 

Slovakia 

Karting club 
4 200,00 € 

Kart world championship 

2021 
šport 11 0,- 

Slovenská 

kanoistika 
4 500,00 € 

Medzinárodná regata 

juniorov v rýchlostnej 

kanoistike 

šport 9 0,- 

 

Ţiadosť o dotáciu bola vyradená z hodnotenia – nebola v súlade s VZN: 

OZ ŠPORTOVÁ ŠKOLA KARATE BRATISLAVA projekt „ “Nakopni” sa a bojuj proti COVID-

19“ v sume 0 EUR.  

OZ Športový klub polície Bratislava projekt “Preteky vo vodnom slalome” v sume 0 EUR 

Uznesenie: členovia  komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petrţalka schváliť návrhy dotácii za športovú oblasť pre ţiadateľov uvedených 

v priloţenej tabuľke. 
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Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner, L. Ovečková 

Prítomných:  7 

 Za:   0  

Proti: 0    

Zdrţal sa: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 5   

Informácia o pripravovanom projekte cyklotrasy O 4 

 

Materiál predstavil predkladateľ návrhu p. A. Sarlos. Vysvetlil situovanie cyklotrasy – začína pri 

prístavnom moste a končí na Rusovskej ceste (cyklotrasa č. 8). Vysvetlil históriu vzniku plánov 

O 4. Na základe uznesenia MZ sa obnovili práce na tomto projekte – O 4, plánovaný začiatok 

výstavby v septembri 2021. Otázky smerovali k situácii – budovanie športovej haly na EU – kolízia 

s O 4, či je súlad chodníka a cyklotrasy, či je vyjadrenie ku komunikácii od Polície,   Odpovedal na 

všetky otázky, resp. zobral pripomienky na vedomie a sľúbil oznámiť ich riešenie členom komisie. 

Členovia komisie vzali informáciu o projekte na vedomie. 

 

K bodu 6   

Návrh VZN o odstraňovaní prekáţok cestnej premávky správcom cesty 

 

Rozprava: Materiál uviedol p. Lučenič, poverený vedením referátu mobility, ktorý konštatoval 

rôzne porušenia predpisov s parkovaním. Preto je potrebné prijať VZN v predloţenom znení. 

 

Uznesenie: Členovia  komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petrţalka schváliť znenie všeobecne záväzného nariadenia o odstraňovaní prekáţok 

cestnej premávky správcom cesty. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner, L. Ovečková 

Prítomných:  7 

 Za:   6  

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 – I. Halmo 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 7 

Rôzne 

a) nominácia do kontrolných orgánov v FC Petrţalka a v Gymnastickom Centre 

návrh uznesenia navrhol poslanec Dragun. Uviedol, ţe má záujem o miesto kontrolnom orgáne FC 

Petrţalka. Vysvetlil ţe navrhuje spojiť nomináciu do oboch športových klubov. J. Bučan podporil 

návrh p. Draguna. L. Ovečková navrhla predloţiť moţnosť zapojiť sa všetkým poslancom, t.j.  

osloviť všetkých 35 poslancov, aby mali moţnosť prejaviť záujem o členstvo v kontrolnom orgáne 

oboch športových klubov, ktorých sa ustanovenia VZN 7/2020 (§5, ods. 7) týkajú. Prejavila tieţ 

záujem tento proces zisťovania záujmu zadministrovať. M. Dragun navrhol upraviť návrh tak, ţe 

nebude obsahovať jeho meno.  

 

Uznesenie: Športová komisia súhlasí s prípravou materiálu o personálnej nominácií do kontrolných 

organov v zmysle ustanovenia §5 ods. 7,  Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava - Petrţalka č. 7/2020 zo dňa 16. septembra 2020 o poskytovaní  dotácií pre veľké  

športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petrţalka, a to do športových klubov FC 

Petrţalka a Gymnastické centrum, oz. a ţiada vedúcu referátu kultúry a športu zabezpečiť 
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predloţenie materiálu na marcovú miestnu radu a aprílové miestne zastupiteľstvo. Konkrétne 

personálne nominácie budú doplnené po zistení záujmu zo strany poslancov 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner, L. Ovečková  

Prítomných:  7 

 Za:   7          

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

b) rozširovanie kapacít materských škôl (MŠ Fedinova) 

Materiál uviedla A. Brozsová, vedúca referátu. Objasnila situáciu v objekte Fedinovej č. : 7 

a uviedla stanoviská jednotlivých nájomcov. Situáciu komentovala aj J. Hrehorová, ktorá detailne 

rozobrala varianty vyuţitia priestorov s tým, ţe upozornila na fakt ţe treba prijať rozhodnutie 

o ďalšom osude objektu na Fedinovej 7, aby MČ stihla termíny na obnovenie MŠ. 

Informáciu o stave berú prítomní členovia komisie na vedomie. 

 

c) ŠH Prokofievova, stav riešenia projektu k januáru 2021, informácia o aktuálnej 

prevádzke  

Na tento bod bol boli pozvaný aj členovia PS ŠH Prokofievova, ktorí dopĺňajú členov športovej 

komisie v tejto téme. O stave súťaţe informovala A. Broszová, pričom uviedla, ţe sú záujemcovia, 

ktorí sa o objekt zaujímali. Uviedla tieţ stanovisko komisie pre správu majetku o opakovaní súťaţe 

príp. predĺţení termínu ukončenia prihlášok do súťaţe bez zmeny podmienok. Členovia komisie 

diskutovali o moţnostiach: ukončiť súťaţe k 31.3. a následnom opakovaní súťaţe bez zmeny 

podmienok, príp. modifikované podmienky vs. Predĺţiť súťaţ ešte za pochodu bez zmeny 

podmienok (aj z dôvodu korony a zákazu vychádzania a neskoršieho zverejnenia súťaţe bol čas na 

obhliadky a prípravu skrátený). Členovia sa celkovo prikláňali k poslednej moţnosti, pričom Ľ. 

Pastorová upozornila na stav a prevádzkovanie ŠH, ktorý je potrebné doriešiť. B. Broszová navrhla 

ošetriť p. Šulákovú aspoň formou dohody (ako pri VDI), nakoľko ona halu dobre pozná a vie sa 

o ňu starať aj keď nie je v beţnej prevádzke z dôvodu korony (vetranie a pod.). Tento návrh 

podporil aj J. Bučan. Členovia PS ŠPORT tieţ súhlasili so stanoviskom majetkovej komisie, aby 

v prípade predĺţenia súťaţe bola intenzívnejšia propagácia v petrţalských médiách, vrátane 

aplikácie a baneroch na web-stránke. J. Bučan v diskusii ďalej spomenul aj potrebu utriedenia si 

priorít MČ v súvislosti s návrhmi vyuţitia športových objektov. Ľ. Pastorová uviedla, ţe podľa 

posledných informácií bol pasportom šk. areálov z územného hľadiska poverený p. Hasička. 

Podporil aj zámer o prepojenie v oblasti športu – prizývať členov komisie do súčinnosti v tejto 

oblasti na základe predchádzajúcich. J. Fischer navrhuje postup v súlade s komisiou správy majetku 

a to zazmluvniť p. Šulákovú.  

 

Uznesenie: Členovia  komisie športu a Pracovnej skupiny ŠPORT súhlasia s navrhnutým postupom 

majetkovej komisie a odporúčajú  

a) predĺţiť súťaţ do konca apríla 2021 

b) spropagovať súťaţ a jej predĺţenie v médiách (printových aj elektronických), s vyuţitím 

mediálnych moţností MČ, mobilných aplikácii, SMS správy, a iné. 

c) doriešiť aktuálnu situáciu so správou objektu s p. Šulákovou  

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner, B. Kleinert 

Prítomných:  6 + 1 nečlen Komisie športu, člen Prac. skupiny ŠH Prokofievova – p. B. Kleinert 

Za:   7          

Proti:  0 

Zdrţal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 



6 

 

Predseda komisie športu  J. Fischer poďakoval účastníkom rokovania za ich aktívnu účasť a ukončil 

rokovanie. Nasledujúce zasadnutie komisie športu je plánované na 27.4.2021. 

 

 

 

 

V Bratislave 16.3.2021       Mgr. Jozef Fischer, v. r. 

                    predseda komisie 

 

 

Zapísal: R. Schnürmacher, tajomník komisie  


